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Ordförande har ordet

Tiden går snabbt när man är mitt uppe i vardagen och samtidigt är ett år väldigt långt. Det var skönt
att starta säsongen med årsmöte som planerat i augusti. Det gav oss en lugnare uppstart på säsongen
som är den mest hektiska tiden för klubbens sektioner och styrelse. Vi har en fin sammanhållning i
styrelsen och backar upp varandra vid behov. Det gör det både roligare och enklare att ha centrala
uppdrag i föreningen.

Vi har under året försökt göra oss mer synliga i sociala medier. Dels för att stärka gemenskapen i
klubben, dels för att göra oss synliga för nya potentiella spelare och ledare.

För att göra det enklare för nya spelare och föräldrar att komma in i föreningen så har vi tagit fram
ett välkomstbrev riktat till nya föräldrar. I det berättar vi både om vad föreningen kan erbjuda och
vad vi förväntar oss av föräldrar och spelare. Brevet kan du läsa på Alvesta IBKs hemsida. Vi
hoppas också att det skall göra introduktionen av nya spelare enklare för er ledare. Dialogen inom
klubben är viktig och de träffar som vi har vår och höst med er ledare där vi utbyter information
och synpunkter mycket värdefulla. Det ger oss möjlighet att göra fler saker mer rätt.

Den nya sporthallen som håller på att växa fram i Alvesta ser vi mycket fram emot. Den kommer
att öka tillgången till halltider generellt och ge oss bättre möjligheter till önskade tider för träning
och matcher.

Som sagt många gånger förr. Det är viktigt att komma ihåg att allt arbete i föreningen utförs ideellt
och vi behöver hjälpas åt för att lösa uppgifter på ett bra sätt. Allas insatser är värdefulla.

TACK alla som på olika sätt har varit med och skapat förutsättningar för en meningsfull fritid för
våra barn och ungdomar i Alvesta IBK under säsongen 2023/2024! Det är lite pyssel men också
mycket roligt.

Hedvig Johansson

Ordförande Alvesta Innebandyklubb
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Föreningsstruktur

Medlemmar i sektioner och styrelse 2023-2024
Styrelse
Hedvig Johansson, ordförande
Oskar Andersson, vice ordförande
Malin Johannesson, kassör
Sebastian Tilly, sekreterare
Thommie Edin, ledamot
Per Gadd, ledamot
Johan Hallberg, ledamot
Peter Rosholm, suppleant
Alicia Karlsson, suppleant
Jenny Larsson, suppleant

Sportsektionen
Johan Hallberg, sammankallade
Jenny Larsson

Logistiksektionen
Thommie Edin, sammankallande
Oskar Andersson
Anna Tuneskog

Till stöd för logistiksektionens arbete ingår också Niclas Georgsson (webbansvarig), Lars
Johansson (IBIS-ansvarig) och Peter Rosholm (domaransvarig).
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Marknadssektion
Per Gadd, sammankallande
Johanna Ljungqvist
Olof Arvidsson

Valberedning
Susann Ask
Johanna Ljungqvist
Therese Nilsson

Revisor
Jonas Adolfsson

Uppföljning

Verksamhetsplan för 2023-2024

Inför säsongsstart erbjöd vi alla ledare utbildning genom Smålands innebandyförbund.
Vi har genomfört en spelarenkät för att fånga upp synpunkter från aktiva och målsmän.
Enkäten omfattar trivsel, värderingar, verksamheten i laget och föreningen.

I budgeten avsattes medel för externa tränare för herr och dam. Svagt intresse visades
och vi rekryterade internt istället.

Träningsavgifterna har varit oförändrade, vilket var målet enligt våra intentioner.

Utveckling och organisation av föreningen:

Ambitionen var att alla föreningens ungdomslag som deltar i serie eller poolspel skulle ha minst
två lagrepresentanter. Fördelning av lagrepresentanter i förhållande till arbetsbörda inom sektioner
och övriga uppdrag. Så har det inte blivit.
Vi upplever ett svagt intresse från föräldrar att engagera sig utanför det egna laget.
Representant från styrelsen har deltagit vid uppstartsmöten i lagen och informerat om föreningen
och uppmuntrat kontakt vid behov samt engagemang.
Alla lagen har bjudits in till två möten med sportsektionen.

Kommunikation och delaktighet
- Aktuell info till föreningens medlemmar med e-post via laget.se har skickats ut vid behov.
- Spelarråd - Spelarråd har inte existerat.
- De ungdomar som har valt att engagera sig har erbjudits utbildning till ledare eller domare.
- Klubben har varit mer synlig på Facebooksidan.
- Välkomstbrev till föräldrar har tagits fram.
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Utveckling och stöd till ledare:
- Den Röda Tråden, klubbens policydokument
- Alvesta IBKs Handbok för ledare
- Tränarutbildningar enligt Svensk Innebandys Utvecklingsmodell
- Vi har sökt och erhållit bidrag för att genomföra målvaktsträning samt inköp av utrustning.

Bidraget var på 10 000 kr från föreningsmiljonen (Sparbanken Eken), resten står klubben
för.

- Vi har under året testat och utvärderat ett system för reseersättning för seniorlag vid
bortamatcher, se utvärdering Bilaga 1

Den Röda Tråden
Klubbens policydokument ”Den Röda Tråden” ska vara vägledande i olika frågor och sammanhang
för alla i klubben genom:

- Information på ledarträffar
- Information på föräldramöten
- Väl synlig och tillgänglig på hemsidan

Genomfört enligt plan.

Verksamhet
Föreningen har 230 medlemmar, varav ca 190 aktiva fördelade på 12 st träningsgrupper.
Träningstiderna omfattande ca 38 timmar/vecka totalt. Halltiderna är fördelade på Alvesta Sporthall
och Prästängsskolans sporthall samt Hagaskolans gymnastiksal.

Våra lag under säsongen:

Herr-/pojklag
A-lag div. 3

Juniorer
Damjunior 20

Seriespelande lag
Flickor:
F10/11
Pojkar:
P09
P10/11
P12
P13

Poolspelande lag:
Flickor:
F13/14/15
Pojkar:
P14/15
P16

Knattelag
P17
F 16
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Klubbaktiviteter

Nyårscupen
Klubbens återkommande interna innebandyturnering för alla klubbens aktiva spelare och ledare där
lagen mixas i alla åldrar.
F10/11 och P10/11 arrangerade nyårscupen 2023 där ca 100 spelare deltog.
Våra duktiga föreningsdomare såg till att upprätthålla schyst spel.
Detta är en dag där vi bygger föreningsgemenskap genom att äldre får vara förebilder och stötta de
yngre.

ALT-utmaningen 2024

Vår årliga innebandycup på ”korpnivå” för företag och deras anställda inom Alvesta närområde
samt glada kompisgäng.

ALT-utmaningen genomfördes 23/3-24. Fem lag deltog.

Familjedag Alvesta

En dag som arrangeras av handelsklubben i Alvesta. Verksamhet i hela Alvesta centrum. Syftet är
att synas och värva nya medlemmar. Alvesta IBK och Påvelsgård anordnade prova på skytte.
Vi hade en frågetävling med minst 50 deltagare där tre vinnare fick varsin mössa.
Aktiviteten var välbesökt.
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Verksamhetsberättelser för respektive sektion för verksamhetsåret 2023/2024

Verksamhetsberättelse sportsektionen

I sportsektionens ansvar ingår:
- Vara behjälplig med ledare och spelare till lagen
- Utgöra länk mellan klubbens lag och styrelse
- Att fånga upp behov av utbildning och stöd till tränare och ledare
- Att stödja och uppmuntra utbyte mellan lagen
- Anordna ledarträffar
- Att starta upp nya träningsgrupper för 6-åringarna inför varje säsong
- Ta fram material till nya ledare/lag och introducera dem i verksamheten
- Samverka med Smålands innebandyförbund, SISU, Smålandsidrotten mfl. i

förbättringsarbete

Sportsektionen har fortsatt haft en uppsökande verksamhet och gästat lagen vid föräldramöten,
matcher eller träningar under säsongen.

Vid ett tillfällen under hösten samlades ledare från samtliga lag för en sportsektionsträff där vi bl.a.
diskuterade nya multiarena, samarbete med kommunen, klubbutveckling och samverkan mellan
lagen.

Vi har genomfört två ledarträffar under säsongen. Uppstartsträff i september i Benestad skola och
avslutade säsongen med en träff i Hanaslövsgården i april.

Under säsongen har vi haft 12 lag igång - 2 knattelag, 8 ungdomslag, Damjunior 20 och herrlag i
div 3.

Flera av våra ungdomslag har deltagit i roliga cuper som avslutning på säsongen bl.a. Fair play cup
i Jönköping.

Herrlaget utmanades med spel i div 3. Med bra men blandade resultat blev dom efter serien klara
för kvalspel till div 2. Där nådde dom inte hela vägen och även kommande säsong blir det därmed
spel i div 3.

Damjunior 20 har bestått av en sammanslagen grupp tjejer från tidigare F05/06 och F07/08. Fokus
har legat på att få ihop en bra grupp och hitta ett gemensamt spel. Resultaten har inte gått lagets väg
men med laganda och kämparglöd går man vidare mot en ny spännande säsong.

Vi får ofta beröm för våra duktiga föreningsdomare. Samanlagt 6 ungdomar har dömt såväl
poolspel som serier på blå och röd nivå (upp till födda 2007).
Peter Rosholm har tillsatt dessa till matcher och även coachat dom på plats.

Under påsklovet ordnade vi prova-på innebandy en förmiddag i sporthallen för låg- och
mellanstadie ungdomar. Några tjejer från DJ20 fanns på plats för att leda barnen. Klubba och
glasögon fanns att låna för att alla ska ha samma möjlighet att delta. Uppslutningen var låg. Till
kommande tillfällen kan det vara lämpligt att prova med kvälls/eftermiddags/helg tid för att locka
fler.

I maj genomförde vi två prova på träningar för pojkar och flickor födda 2018.
Totalt hade vi ca 20 deltagare och flera föräldrar visade intresse för ledarroller i laget.

Alvesta 20240806
Johan Hallberg, Jenny Larsson
Sportsektionen
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Verksamhetsberättelse logistiksektionen

Verksamhetsberättelse logistiksektionen säsongen 2023-2024

I logistiksektionens ansvar och arbetsuppgifter ingår:

- Tilldelning och administration av klubbens alla matchtider och träningstider
- Boka och planera för föreningens gemensamma möten och utbildningar
- Ansvara för samtliga inköp.
- Skötsel, löpande inköp, underhåll och inventering av befintligt material.
- Administrativt ansvariga för underhåll och uppdateringar av hemsida, laget.se,

medlemsregister och IBIS, inklusive tilldelning av medlemmarnas behörigheter.
- Ansvariga för sammanställning, redovisning och ansökan för samtliga statliga och

kommunala aktivitetsbidrag och LOK stöd.
- Administrativt ansvariga för vår egen kioskverksamhet i sporthallen.
- Ansvariga för genomförande av beslutade utbildningar för ledare, aktiva och domare
- Ansvarig för rekrytering och tillsättning av föreningsdomare
- Ansvarar för att säkerställa att befintliga ledare har uppvisat registerutdrag ur

belastningsregistret.

Logistiksektionen har under detta verksamhetsår haft 2 st protokollförda möten.
Under Peter Rosholms ledning har klubben även under denna säsong genomfört egna
föreningsdomarutbildningar. Externa grundutbildningar via smålands innebandyförbund för våra
ledare har också genomförts.
Sektionen har delvis även under denna säsong varit underbemannad. Detta gör att vi inte helt hinner
med löpande arbetet med inventering, kontroll och komplettering av våra matchdräkter.

Alvesta aug 2024

Thommie Edin
Sektionsansvarig
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Verksamhetsberättelse marknadssektionen

I marknadssektionens ansvar och arbetsuppgifter ingår:
- Att generera intäkter till föreningen både genom egna aktiviteter och bidrag från sponsorer.
- Administration och dokumentation av klubbens alla sponsorer
- Ansvara för samtliga inköp av samt upp och nedmontering av sponsorskyltar.
- Ansvar för digital reklam på hemsida och i föreningens sociala medier
- Att vid behov stötta lagen med förslag till aktiviteter för finansiering av lagens utgifter för

deltagande i cuper och annat

Marknadssektionen har under verksamhetsåret haft 2 möten. Chattgrupp har funnits för löpande
kommunikation.

Sammanfattning marknadssektionen säsong 2023-24
Under året har rutiner skrivits ned i ett dokument som finns tillgängligt i marknadssekktionens
mapp på vår gemensamma drive.
Marknadssektionen har framfört önskemål om nya digitala lösningar för den nya hallen där man

tänkt att ersätta tryckta skyltar med digitala skärmar där reklam kan visas.

Vi inväntar återkoppling.

En försäljningsaktivitet i samarbete med Sockgrossisten genomfördes under hösten.

Alvesta 2024-08-07

Per Gadd
Styrelserepresentant i marknadssektionen
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Bilaga 1

Test och utvärdering av system för reseersättning för seniorlagen vid
bortamatcher

I budgeten för säsongen 2023/2024 har avsatts 30 000 kr för detta

Herrseniorlaget testade ett upplägg med att hyra buss till bortamatcherna. En stark
anledning till det är att man i laget har många med färska körkort, att majoriteten av
matcherna har legat sent på fredagkvällarna och att man vill undvika trötta spelare bakom
ratten efter en arbetsvecka och match.

Omfattning - 5 st seriematcher + kvalmatch

Geografi - Kalmar, Jämjö, Öland, Fliseryd, Nybro, Kristdala (Oskarshamn)

Kostnad – 40 330 kr minus intäkt för medresande på 1 900 kr dvs 38 430 kr. De som åkte
med bussen (anhöriga, supporters) betalade 50kr/person. Ungdomar/medlem åkte gratis.
Planerade resor i serien överensstämmer i stort med budget medan kostnaden för buss till
kvalmatchen bidrog till avvikelse från budget

Fördelar med buss till bortamatcher - tryggt, säkert, god sammanhållning, bra för ledarna
att gå igenom matchen.

Laget rekommenderar fortsättning med hyra av buss till matcherna.

Förslag på upplägg framtid - ställ krav på motprestation av spelare, typ nyårscupen, ställa
upp på ungdomslagsträning någon gång per säsong. Eventuellt höjd avgift för spelande
lag som åker buss.

Undersök möjligheten att ta inträde på Herrlagets hemmamatcher. Hade inbringat runt
4000-5000kr / match denna säsong vid 40 kronors inträde

Alvesta 2024-07-13

Anders Berg, tränare Herrlaget

Anders Stenkilsson, lagledare
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Bilagor
Förenklat årsbokslut för hela räkenskapsåret 2023-07-01 till 2024-06-30

Alvesta augusti 2024

Alvesta IBK

Styrelsen

Hedvig Johansson Oskar Andersson Malin Johannesson
Ordförande Vice Ordförande Kassör

Sebastian Tilly Thommie Edin Per Gadd
Sekreterare Ledamot Ledamot

Johan Hallberg
Ledamot

Jenny Larsson Peter Rosholm Alica Karlsson
Suppleant Suppleant Suppleant


